

Title (en)

Buckle for vehicle safety belt.

Title (de)

Fahrzeug-Sicherheitsgurtschloss.

Title (fr)

Dispositif de bouclage à bouton pour ceintures de sécurité de véhicules.

Publication

**EP 0118651 A1 19840919 (FR)**

Application

**EP 83810145 A 19830412**

Priority

CH 132683 A 19830311

Abstract (en)

Inside the body (1) of the buckle is disposed a set of plates (9, 13, 17) whose complementary shapes permit not only their preliminary assembly and holding in position before their final fastening together by means of a rivet (30), but also the mounting between them of a movable plate (22) provided with a projecting part (23) intended to interact with an opening (5) of the tab (3) of the buckle. A push button (36) permits opening of the buckle. <IMAGE>

Abstract (fr)

A l'intérieur du corps (1) de la boucle est disposé un jeu de plaques (9,13,17) dont les formes complémentaires permettent non seulement leur préassemblage et maintien en position avant leur fixation définitive au moyen d'un rivet (30), mais également le montage entre celles-ci d'une plaque mobile (22) pourvue d'une partie en saillie (23) destinée à coopérer avec une ouverture (5) de la languette (3) de la boucle. Un bouton poussoir (36) permet de réaliser l'ouverture de la boucle.

IPC 1-7

**A44B 11/25**

IPC 8 full level

**A44B 11/25** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A44B 11/2511** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] FR 2260306 A1 19750905 - ALLIED CHEM [US]
- [A] DE 2365250 A1 19750710 - REPA FEINSTANZWERK GMBH
- [A] US 3790994 A 19740212 - JAKOB H
- [A] US 3106004 A 19631008 - DAVIS HUGH F

Cited by

US4757579A; FR2787300A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE DE FR GB IT LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0118651 A1 19840919**; CH 654181 A5 19860214

DOCDB simple family (application)

**EP 83810145 A 19830412**; CH 132683 A 19830311